

Date: 25-December-2024

التاريخ: 25-ديسمبر-2024

Our ref: RCD-24-44

المرجع: RCD-24-44

Boursa Kuwait Company

السادة / شركة بورصة الكويت المحترمين

KUWAIT

دولة الكويت

Subject: Renewal and Amendment of Existing Banking Facilities with a Local Bank

الموضوع: تجديد وتحديث تسهيلات مصرفية قائمة مع أحد البنوك المحلية.

In reference to the above subject, and the requirements of module ten (Disclosure and Transparency) of the executive bylaw of Law No. 7 of 2010, amended by Law No. 22 of 2015 on the establishment, regarding disclosure of material information.

بالإشارة الى الموضوع أعلاه، وإلى متطلبات الكتاب العاشر (الإفصاح والشفافية) من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 المعدل بموجب القانون رقم 22 لسنة 2015 بشأن الإفصاح عن المعلومات الجوهرية.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject

مرفق طيه نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاصة بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،،

Mazen Issam Hawwa

Vice Chairman

& Group Chief Executive Officer

URC شركة العقارات المتحدة
United Real Estate Co

مازن عصام حوا


نائب رئيس مجلس الإدارة

والرئيس التنفيذي للمجموعة

S.M.
Su

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

25-December-2024	25-ديسمبر-2024	التاريخ Date
United Real Estate Company K.S.C.P.	شركة العقارات المتحدة ش.م.ك.ع.	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
United Real Estate Company announces the renewal and amendment of existing cash and non-cash banking facilities with a local bank, amounting to KD 98 million, previously obtained to finance corporate purposes.	تعلن شركة العقارات المتحدة عن تجديد وتحديث تسهيلات مصرفية نقدية وغير نقدية قائمة مع أحد البنوك المحلية بإجمالي مبلغ 98 مليون دينار كويتي والتي تم منحها لغرض تمويل أنشطة الشركة.	المعلومات الجوهرية Material Information
Enhancement of liquidity and extension of banking facility's maturity date to March 31, 2029.	تحسن السيولة النقدية وإطالة أجل التسهيلات حتى 31-مارس-2029	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position


Mazen Issam Hawwa
Vice Chairman
& Group Chief Executive Officer

مازن عصام حوا
نائب رئيس مجلس الإدارة
والرئيس التنفيذي للمجموعة